

No. 30619. Multilateral

CONVENTION ON BIOLOGICAL DIVERSITY. RIO DE JANEIRO, 5 JUNE 1992 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1760, I-30619.*]

NAGOYA - KUALA LUMPUR SUPPLEMENTARY PROTOCOL ON LIABILITY AND REDRESS TO THE CARTAGENA PROTOCOL ON BIOSAFETY. NAGOYA, 15 OCTOBER 2010 [*United Nations, Treaty Series, vol. 3239, A-30619.*]

ACCESSION*

Malta

Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 16 June 2025

Date of effect: 14 September 2025

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 16 June 2025

*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

N° 30619. Multilatéral

CONVENTION SUR LA DIVERSITÉ BIOLOGIQUE. RIO DE JANEIRO, 5 JUIN 1992 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1760, I-30619.*]

PROTOCOLE ADDITIONNEL DE NAGOYA – KUALA LUMPUR SUR LA RESPONSABILITÉ ET LA RÉPARATION RELATIF AU PROTOCOLE DE CARTAGENA SUR LA PRÉVENTION DES RISQUES BIOTECHNOLOGIQUES. NAGOYA, 15 OCTOBRE 2010 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 3239, A-30619.*]

ADHÉSION

Malte

Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 16 juin 2025

Date de prise d'effet : 14 septembre 2025

Enregistrement au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 16 juin 2025

*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établie pour ce dossier.